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Op maandag 3 april is het bestuur weer bijeen gekomen voor de maandelijkse bestuursvergadering. 

  

Zoals de laatste vergaderingen gebruikelijk, is het Bouw Advies Team BAT, Pieter Prins en Kees 

Berends, aanwezig om het bestuur mee te nemen in de stappen die tot nu toe zijn gezet en om 

guidance te krijgen over ‘hoe nu verder’.  

Vandaag gaat het name om de keuze tussen appartementen en kantoren en over de obligatielening.  

Het bestuur besluit het BAT te vragen alleen de optie kantoren verder uit te werken.  

Ten aanzien van de obligatielening blijkt dat de AFM (en daarmee ook de Triodos-bank) een veelheid 

aan compliance-eisen stelt. Dat maakt het allemaal erg arbeidsintensief en daarmee is de eerder in 

potlood geplande datum van 10 mei om een voorlichtingssessie over de obligatielening te verzorgen, 

té ambitieus. Het bestuur besluit de zaken niet te overhaasten; daar is niemand bij gebaat.  

Elders in deze nieuwsbrief is er een uitgebreide stand van zaken opgenomen, geschreven door het 

BAT. 

De verhuur van The King’s Ballroom stokt even in maart, maar trekt later in het jaar weer aan. 

De verhuurplanner staat op een account op naam van Aloys; dat moet anders worden ingericht. Aad 

overlegt met Ed Croqué hoe dit anders in te richten. 

 

Terugblik Algemene Vergadering 8 maart 2023: het was een prima en goed bezochte AV, met opnieuw 

discussie over een schema van aftreden en enkele vragen over posten op de jaarrekening en begroting. 

De secretaris gaat aan de slag met het aflossingsschema; dat is nu eenmaal statutair voorgeschreven. 

Het verhaal van het BAT door Pieter Prins over de stand van zaken van het renovatie/verbouwproject 

werd goed ontvangen. Het ‘tegenverhaal’ om met een eenmalige financiële injectie te renoveren en 

niet grondig te verbouwen ontbeert één essentieel element: de constante geldstroom uit de verhuur 

van kantoren of appartementen om het groot onderhoud in de toekomst te kunnen blijven betalen.  

De oproep van de voorzitter om zich te houden aan de mores van de vereniging: je arriveert in 

jasje/dasje, bij biljarten/kegelen mag jasje uit en dasje af, bij kaarten mag jasje uit, leidde niet tot 

discussie.  

Voortgang cateraar Karsten en Kuiper. Het voorstel van K&K is op zich een goed voorstel, waar het 

bestuur nog wel enkele prangende punten heeft. Er wordt op korte termijn door Aad, Maxime en 

Alexander een afspraak gemaakt om het voorstel te bespreken. 

Voorbereiden 172ste Dies 1 mei 2023. De eregast is geregeld, Arend-Jan Boekestijn; het menu wordt 

geregeld iom Sallo.  
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Zodra dat bekend is, kan de uitnodiging worden verzonden. 

(NB: de invitatie voor de 172ste Dies is op is 18 april verzonden) 

De productie van het Ledenboekje 2023/2024 loopt conform planning: 1 mei kunnen de boekjes 

worden uitgereikt. 

 

De liquiditeit en het weerstandsvermogen zien er goed uit. 

De poster voor de nis in de buitenmuur kan worden aangemaakt en opgehangen; wel rekening houden 

met het plaatje dat dat positie van de gasleiding aangeeft. 

De (her)uitgave van het boekje statuten en reglementen gaat gebeuren.  

De informatiefolder met actuele informatie voor de verhuur zaal is gereed; het is een mooie folder 

geworden 

 

Het bestuur bevestigt (voor de verslaglegging) het besluit het lidmaatschap toe te kennen aan Jaap 

Bakker per 1 april 2023. 

We zijn druk bezig met werven, maar behoud is ook van belang. Er zijn (te)veel leden, die nooit hun 

gezicht laten zien, door drukte op het werk of anderszins. Daar moet aandacht voor zijn. 

 

 

Het bestuur stemt in met het gevraagde budget voor de Ledenwerfcommissie.  

De fundering vertoont scheuren. Er is door een constructeur naar gekeken; die voorziet geen 

problemen. Voor de renovatie aanvangt, zal dit nogmaals worden onderzocht.  

Onderhoud vleugel erven Stef Koot .4 jaar geleden heeft de vleugel nog groot onderhoud gehad en 

regelmatig wordt de piano gestemd, voorafgaand aan een evenement waarbij de piano wordt gebruikt. 

Er liggen meerdere parasols in de kelder, die niet worden gebruikt omdat de parasolvoet ontbreekt.. 

Besluit: wanneer er in het pand geen parasolvoeten te vinden zijn, akkoord met aanschaf 

parasolvoeten.  

De problematiek van de vochtige wand in hal proberen op te lossen.  

 

Het experiment met koffie in de bar, op verzoek van enkele leden, gaat 19 april van start 

Er is geen Soosavond op 3 mei i.v.m. Dies op 1 mei; er kan ’s middags wel worden gebiljart en 
gekaart.  
 
Data volgende vergaderingen 2023  
Maandag 8 mei  
Maandag 12 juni  
Voorlichting obligatielening n.t.b. 
Bouw-AV n.t.b. 
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Op maandag 1 mei vieren we de 172ste geboortedag van onze Sociëteit. 

 

Tijdens de afgelopen geboortedag, waar onze burgemeester Jan van Zanen 

de eregast was, hebben we weer kunnen ervaren hoe fijn het is dit samen 

te vieren. 

Eregast dit jaar is de heer Arend-Jan Boekestijn (1959), oud-TK-lid (VVD), 

verbonden aan de universiteit van Utrecht, podcast-maker met Rob de 

Wijk (HCCS), columnist en schrijver, o.a. ‘De Prijs van een slecht geweten’.  

Hij zal ons meenemen in zijn ideeën over de inval van Rusland in Oekraïne. 

Er is formeel geen pers aanwezig, wel is de heer Menzo Willems (Telegraaf) als gast van Sipke 

aanwezig. 

Uit ons Reglement van Orde: kledingvoorschrift voor het Diësdiner: black tie met 

(sociëteits)vlinderdas of tenue de ville, d.w.z. donker (grijs of blauw) pak met zwarte schoenen en 

sociëteitsdas/sociëteitsvlinderdas. 

De heer Boekestijn kan pas om 19.30 uur aanwezig zijn, we borrelen daarom tot 20.00 uur. 

Het diner wordt door het bestuur aan de leden aangeboden.  

Het menu dat we in samenspraak met Sallo hebben samengesteld luidt als volgt: 

· Carpaccio met parmesan en balsamicodressing 

· Waterkerssoep 

· Asperges a la Flamande met Botersaus en Peterselieaardappeltjes 

· Aardbeien Romanoff 

Drank is voor eigen rekening, behalve het eerste glas, waarmee wij een toost uitbrengen. 

 

Aanmelden kan via de website, het bestuur hoopt op een grote 

opkomst. !!!! 

PS2: woensdag 3 mei is er geen Soos-diner, wel is de Soos ’s middags open van 13.00 – 18.00 
uur voor o.m. biljarters en kaarters. 
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Aanvulling namenbord: 

 

 

In goede samenwerking tussen Cees Postema (schoonschrift) 

en Willem van Diedenhoven (techniek van de naamborden) 

is onze mooie 'Naamlijst der gewone leden' weer bijgewerkt.  

 

Hartelijk dank, heren!  

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Kees Berends:  Stand van zaken Bouw Activiteiten Team (BAT) 

 

 

 
Beste Soosvrienden, 

In de vorige notitie berichtten we over de voorliggende besluitvorming over appartementen of 

kantoren. Inmiddels heeft de ‘Vastgoed Klankbord Groep’ (VKG; Menno Alkema, Cas Bots, Maxime 

Hendricks, Fred-Anton Knoop en Arthur Planken) een doorwrochte analyse gemaakt van de te 

verwachte opbrengsten. Hierbij zijn de geprognosticeerde bezetting, de exploitatiekosten en andere 

relevante factoren meegenomen. De uitkomsten van de VKG analyse zijn, samen met de verschillen ten 

aanzien van BTW, verwerkt in een nieuwe versie van het cashflow model. Uit al dit cijferwerk hebben 

de BAT en de VKG in een gezamenlijke bespreking eind maart geconcludeerd dat kantoren de 

beste/enige optie is. Het Bestuur heeft op 3 april de overeenkomstige aanbeveling van de BAT 

geaccordeerd. 

Ten aanzien van de lening van Triodos Bank, heeft de laatste in maart aanvullende eisen gesteld ten 

aanzien van de obligatielening. Deze betreffen onder andere een beperking van het aantal 

certificaathouders en het gebruik van een ‘crowdfunding platform’. Dit alles in verband met de 

zogenaamde ‘zorgplicht’ van banken. Zo’n platform is echter een dure oplossing en de BAT en het 

Bestuur zijn van mening dat het belangrijk is dat zoveel mogelijk leden deel kunnen nemen. Tijdens een 

bespreking op 3 april ten kantore van Triodos in Zeist zijn alle aanvullende eisen besproken en we 

denken inmiddels een oplossing te hebben gevonden. Dit betekent wel dat er aanvullende informatie 

moet worden verzameld en verstrekt en een gecompliceerder goedkeuringstraject binnen Triodos. 
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Naast duidelijkheid over de kantoren/appartementen beslissing, geeft de laatste cashflow analyse ook 

de noodzaak aan tot prioriteren en faseren van de werkzaamheden. Hierover is overleg geweest met de 

ontwikkelaar waar we mee in gesprek zijn en het Bestuur. Dit brengt echter nog wel wat ‘voetangels en 

klemmen’ met zich mee en de BAT is zich aan het beraden over een oplossing hiervoor. Zodra er 

duidelijkheid is over het projectplan en de haalbaarheid, start het traject van de obligatielening; naar 

verwachting in mei.  

Vorige keer spraken we over een bouwproject als een iteratief proces. Anders gezegd: ‘Twee stappen 

vooruit en één terug’. Dit blijft zo. We begrijpen het ongeduld bij sommige leden, maar de financiële 

positie van De Vereeniging dwingt ons tot voorzichtigheid en zorgvuldigheid. Daarbij is goed om te 

beseffen: We zijn nog niet eerder zover geweest in de ontwikkeling van het project en boeken gestaag 

vooruitgang! 

Met hartelijke groet, 

de BAT (Kees Berends, Pieter Prins, Jaap Stollenwerk)  

 
 
 
 
 

 
 
 

Het Gezelschap Anonymus 

Bijdrage van Rob Kreté 

 
 

 
De agenda voor de komende tijd: 
 
 

Datum dag omschrijving opmerking 

21 mei  zo Barbecue met partners  

21 juni wo Haring party + introducés LWC  

23 aug. wo Vader-(schoon) zoon(s) of zoon-vader avond   
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20 sept. wo Miljoenendiner ( dag na Prinsjesdag)  

1 nov. wo Wijnproefavond + introducés LWC  

22 nov. wo “Wild”-avond met aansluitend muziekoptreden  

6 dec. wo Verjaardag Anonymus + surprise avond.  

16 dec. za Kerstdiner ( met partners)  

 

 

Een gezellige en smaakvolle Indische avond. 

 

Op 12 april organiseerde Anonymus, 

maar feitelijk helemaal georganiseerd 

door Ed Croqué, een Indische avond. Ed 

had in het verleden al een aantal maal 

laten weten dat hij de soosleden 

eens écht Indisch wilde laten eten. Er 

waren maar liefst zevenenzestig 

inschrijvingen dus er waren veel leden 

die dat wel eens wilde proeven! Ed 

heeft een aantal cateraars benaderd en 

getest, en uiteindelijk gekozen voor 

Indosnacks uit Zoetermeer. En het 

resultaat was zoals beloofd: een 

smaakvolle (hier en daar pittige) Indische maaltijd. Ed was zelf tafelvoorzitter en deed dat volledig in 

stijl. Ook was iedere tafel traditioneel aangekleed. Aanvankelijk meldden zich een drietal sprekers 

maar van het werkelijke aantal ben ik uiteindelijk de tel kwijtgeraakt! Vanwege hun recente 

verjaardagen en de aangeboden wijn werden Ed en Dave in het zonnetje gezet. Gezien alle mooie 

woorden (en toneelact!) hoop ik dat ze alle twee weer met beide benen op de grond staan. Het was een 

hele smaakvolle en gezellige avond. De roep om herhaling klonk al rond!    
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21 mei, de BBQ van de Sociëteit  de Vereeniging 

 

De pinksterbloem, de boodschapper van de komende zomer 

 

Wij begroeten de komende zomer met de BBQ voor de leden en hun 

partners bij de Brasserie van de WW tennisbanen,  adres: 

Van Hogenhoucklaan 35,  vanaf 12.00 uur bent  welkom.   De BBQ begint 

om 13.00 uur 

 

 

Deze BBQ en de genuttigde drankjes komen gedeeltelijk ten laste  van  Anonymus. 

 

De kosten voor deze BBQ bedragen €  17,50  pp. Men kan dus vrijelijk drankjes bestellen  (echter geen 

sterke drank!)  

U  moet men zich voor deze happening uiterlijk voor 15 mei opgeven door  de  kosten over te maken 

op de rekening van de Sociëteit de Vereeniging ( Anonymus)  : 

Iban nummer:  NL 85 INGB 0004 9962 21 

 

Afgelopen jaren was de familie BBQ een 

groot succes; wij verwachten nu ook weer 

vele leden met hun partners  om het devies 

Gesellichheyt kent gheen tijdt met zijn 

allen te vieren.  

 

Kleding voorschrift: een vrolijke outfit. 

Gasten zijn ook welkom, gaarne de naam 

van de gast vermelden bij de betaling. 

 

 

 

 

 

Praatjes bij het woensdagavond diner. 

 

Het gezelschap Anonymus heeft weer leden bereid gevonden om een "praatje" te houden tijdens het 

diner op de woensdagavond, te weten: 

 

10 mei door  Thom Hoedemaker 

7 juni door Ben Rijnenburg   
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Rob Kreté:  Vader-dochters avond 

 

Op 29 maart vond de door Anonymus georganiseerde vader/(schoon)dochter avond plaats. Met maar 

liefst tweeënveertig (schoon)dochters werd het een zéér geslaagde avond met bijzondere bijdragen 

van Peter Robijns, Menno Alkema en Kim Padding, dochter van zeer gewaardeerd sooslid wijlen Erik 

Padding, onder bezielend tafelvoorzitterschap van Hans van Hulsen met een smaakvol diner bereid en 

geserveerd door Sallo’s. Een gebeurtenis die zeker opnieuw in de planning gaat terugkomen! De 

volgende limericks van de dochters van Paul Stoffels zijn veelzeggend: 

 

 

Een uitnodiging voor de vader dochter Soiré. 
Nieuwsgierig en enthousiast zeiden we geen nee. 

Hartelijk werden we ontvangen. 
Naar volgend jaar kunnen we al verlangen. 

Als dochters genoten we absoluut mee. 
 

Op de vader- en dochteravond zo fijn! 
Werd mijn hart gevuld met warmte en gein, 

Een club zo gezellig en knus, 
Met vriendschap en plezier in overvloed, dat is een plus, 

Volgend jaar opnieuw, groetjes Rein(e). 
 

 

Ik mocht de avond sluiten en deed dat met de volgende limerick: 

 

De heren van Sociëteit de Vereeniging. 

Hebben hun (schoon)dochters welkom geheten bij deze bijzondere entertaining. 

Vele van deze heren gedragen zich op de woensdagavonden niet altijd even best. 

Maar déze avond hebben ze zeker niet verpest. 

En vol trots hebben ze laten zien hoe het ze hier tot op heden verging. 
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Leden nieuws 
Verjaardagen 

      
In de maand mei  zijn de volgende leden jarig: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

Nieuwe leden 

 Jaap Bakker per 1-04-2023   

Aspirant-leden 

Thom Hoedemakers per 1-02-2023 

Diederick van Eeden per 1-03-2023 

Willem van der Vorm per 1-03-2023 

Ben Rijnenberg per 1-03-2023 

Pascal van der Mark per 1-03-2023 

Leo Dekker per 1-03-2023 

Herman van der Weide per 1-05-2023 

Roel Terpstra per 1-05-2023 

Wim Schepers per 1-05-2023 

 

Op de website van de leden kunt u meer  gegevens lezen van deze toekomstige leden. 

 

Dies Sociëteit ( 1 mei) 

Jasper Stimm (1 mei) 

Peter Robijns (6 mei)  

Jaap Stollenwerk (6 mei) 

Bert Uphof (6 mei) 

Willem van Diedenhoven (8 mei) 

Jan Simon (11 mei) 

Maarten de Groot (16 mei) 

 

 

Hans Knoester ( 16 mei) 

Aad Meuldijk ( 20 mei) 

Rob Kreté  (21 mei) 

Jos van Heerde ( 22 mei) 

Rinus de Haas (29 mei) 

Dick van Rossum (29 mei) 
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Aad Meuldijk:  Nieuw scorebord voor het kurken. 
 
 
 

 
Jeroen Linde heeft de soos een nieuw opschrijfbord 

voor bij het kurken geschonken.  Cees Postema als 

geoefend kurker en betrouwbare scoorder nam het 

nieuwe bord dankbaar in ontvangst. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Sjoerd van der Veen:   Bakkie doen aan de bar. 

 
 

 

 

Een bakkie doen ( een Scheveningse uitdrukking voor koffie drinken) maar dan niet aan de eettafel. 

Voor de tweede keer heeft het koffie drinken niet aan de eettafel plaatsgevonden .  Dit is echt niet 

abnormaal  -Bij het Shell hoofdkantoor en laboratorium Amsterdam had men aparte koffie drink 

ruimtes. -Vroeger gingen de heren na het diner naar de rookkamer; de eettafel werd verlaten. Dit heeft 

natuurlijk ook een praktische reden! Conclusie: 

 

Zowel met een groot gezelschap als met een kleine bezetting is koffie aan de bar goed bevallen. 
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Dick Quint: We gaan weer schaken 

 

 

 

Op woensdagmiddag 12 april jl. is een oude ( hoe oud eigenlijk, wie weet dat ?)  traditie op de soos  in 

ere hersteld :  Er kan weer geschaakt worden! 

Dave Salomons en ondergetekende hebben onder flinke belangstelling een tweetal spannende partijen 

gespeeld ( 1-1) maar die tellen nog niet mee voor een nieuw op te zetten competitie. 

Er is voorlopig 1 set tafelbord + schaakstukken beschikbaar maar bij voldoende  animo kunnen we dat 

natuurlijk uitbreiden. 

 

Willen belangstellenden zich aub melden bij mij dan kunnen we kijken of er iets structureels opgezet 

kan worden voor de woensdagmiddag . 

Alle niveaus zijn van harte uitgenodigd en bedenk : iedere grootmeester was ooit een beginner. 
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Jeroen Linde:  de tuin uit de “winterslaap”” 
 
 
 
 

 
Het voorjaar laat op zich wachten dit jaar. Ondertussen 

zijn wij ons aan het voorbereiden in de tuin. Er is flink 

gesnoeid in de tuin. Vooral oude struiken die jaren geen 

snoeionderhoud hebben gehad zijn terug gesnoeid. Op 

die manier komt er meer zon in de tuin en hebben 

andere planten ook de kans om te groeien. Ook is de 

grond verwerkt en klaar om beplant te worden. Tot slot 

de magnolia staat in bloei! 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Rob Kreté : Nieuwe podcast met waarin Hans van Hulsen mij interviewt.  
 
Geen schaamteloze zelfpromotie maar (herhaaldelijk!) benaderd om 

geïnterviewd te mogen worden. Nou, dat is gebeurd. En wel door 

soosvriend Hans van Hulsen. Hans deed dat aan de hand van het boekje 

"Mijn avontuurlijke loopbaan". Het werd een gezellig gesprek. Hopelijk 

ook het luisteren waard! https://lnkd.in/eavDY-YF    

 
 
 
 
 

https://lnkd.in/eavDY-YF?trk=public_post-text
https://www.linkedin.com/redir/redirect?url=https%3A%2F%2Fsoundcloud%2Ecom%2Frob-kret%2Fpodcast-rob-kretewav&urlhash=XK4P&trk=public_post_feed-article-content
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Rob Kreté: Een kleine wereld 
 
Bart Vanraes, een preventieadviseur uit 

België, kocht een paar jaar geleden mijn 

boek. Bart doet goed en belangrijk werk in 

veiligheidsland. Een aantal maanden terug 

nodigde ik hem daarom uit voor een 

podcast.  

Een poosje nadien nam hij contact op of ik 

belangstelling had om te spreken over de 

missie uit mijn boek op de Expo in 

Antwerpen welke plaatsvond tijdens de 

grootste veiligheidsbeurs in België. Daar 

ging ik graag op in. Bart had het verzoek 

gekregen de sprekers te selecteren om 

daar een z.g. masterclass te geven.  

 

Een week of wat later kwam er vervolgens 

een uitnodiging om, samen met de andere 

sprekers op het congres, bij zijn ouders 

thuis in Sint-Niklaas de dag voorafgaand 

aan de masterclasses te dineren. Ze hadden 

een ruim huis dus iedereen die wilde kon 

ook blijven slapen. De bijzondere 

gastvrijheid die we daar ervoeren was 

onovertrefbaar. De avond was bijzonder 

om zo’n twintig sprekers bij elkaar te brengen die elkaar nooit eerder (enkelen daargelaten) ontmoet 

hadden. De spreekbeurten de dag erna verlopen volgens plan en naar wens en ieder gaat zijn weg.  

 

Nou komt-ie: op 29 maart beleefden wij de vader/(schoon)dochter avond op de soos en op LinkedIn 

wordt een kort verslag en een aantal foto’s geplaatst, o.a. van mij met mijn dochter. Stuurt Bart mij een 

berichtje je met de vraag of ik Paul Stoffels ken? Nou en of ken ik Paul! Laat de vader van Bart nou de 

peetvader zijn van de jongste dochter van Paul. Een kleine wereld…. 
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Verslag van verricht werk 
Getrouw waren we ook in de maand april actief ofschoon enigszins gekortwiekt als gevolg van 

vakantie en doktersbezoek. Daardoor hebben we weliswaar iets minder kunnen doen maar genoeg om 

verslag over te doen. 

 

Laatste tuintafeltjes gerestaureerd 

Van de lopende restauratie van de acht tuintafeltjes waren er twee  

die afwijkend waren. Specifiek die tafelbladen konden niet meer  

worden hersteld, daarom hebben we zelf bladen gemaakt. In dit  

geval uit materiaal type HPL (‘high pressure laminate’ ook wel  

bekend als Trespa) verlijmd op de reeds aangeschafte onderbladen 

van Betonplex. Zie hier het resultaat. 

Hiermee is de restauratie van alle acht tafels nu afgerond. 

 

Defecte bewegingssensor vervangen 

In een van de dames-wc’s bleek de bewegingssensor niet goed te functioneren waardoor het licht 

almaar bleef branden. Het speciale type (geschikt voor 1 watt) bleek uit de handel dus het was even 

zoeken naar een geschikte vervanging. Inmiddels is dat gevonden en gemonteerd, en werkt alles weer 

naar behoren. 

 

Ondermuren opnieuw gesaust 

In het portaal bij de garderobe hebben we rondom, de vier 

ondermuren nog een extra keer geverfd waardoor zij er nu  

wel strak uitzien. 

In oude panden is het altijd lastig om de kwaliteit van de 

ondergrond te bepalen waardoor sausen soms een aantal  

keren moet worden herhaald. Dat is nu gebeurd. 
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Schakelblokken kegelbaan gerepareerd 

Al lange tijd functioneerden de bedieningsschakelaars van de 

kegelbanen niet goed. Soms reageerden die wel en dan weer niet 

waardoor de kegelbanen dan onbruikbaar waren. Aanvankelijk  

werd vermoed dat de schakelcontacten in het mechaniek achterin 

bij de kegels de boosdoener waren maar gaandeweg werd  

duidelijk dat de oorzaak in de bedieningstableaus gezocht moest  

worden.  

Dus hebben we die gedemonteerd waarbij we zowel de tableaus  

als ook alle schakelaars en schakelcontacten hebben gereinigd en 

alles schakel-fähig gemaakt. 

Na testen bleek dat alles nu weer goed en eenduidig functioneert. 

 

Extra kaartafeltje? 

Een paar kaarters vertelden ons en passant dat het aantal vaste kaarters sterk toeneemt en dat 

daardoor een vierde tafeltje wenselijk zou zijn, want die vinden nu hun toevlucht aan de tafel in de 

serre. 

Om eventueel aan de wens te kunnen voldoen hebben we alvast alle maten en de vorm van zo’n tafel 

opgenomen. Misschien kunnen we een identiek vierde exemplaar vervaardigen, althans voor zover die 

actie niet al door anderen wordt ondernomen. We gaan het nog even navragen. 

 

Peukenzuil geleegd 

Het viel ons op dat de parkeerplaatsen buiten bezaaid liggen met 

sigarettenpeuken. Niet een beetje. Maar veel en wijd verspreid!  

Na inspectie hebben we de peukenzuil geleegd, die was vol genoeg. 

Maar ook de afgelopen tijd, toen dat ding nog niet vol was, lagen ze 

er al. Overigens allemaal van ‘Marlboro’ een opvallend populair 

merk     . 

Je vraagt je af waar die vandaan komen, misschien dat ze uit de 

lucht komen vallen. Zou zomaar kunnen want boven zijn er ramen 

genoeg, immers soosleden zijn daar te netjes voor. 

 

 

Melding maken? 

Wil je melden dat iets kapot is of niet goed werkt? Meld het aan mij persoonlijk, het mag ook per e-

mail wa@diedenhoven.nl of per WhatsApp 06 53901347. 

Het kto-team staat ten dienste voor klein technisch reparatiewerk en technisch onderhoud.  

Schoonmaakwerk en opruimwerk valt hier niet onder. 

 

 

mailto:wa@diedenhoven.nl


 
 
 
   

 

 

 

 

17 
Ook deze maand geen ontvangen mededelingen van zieken in de afgelopen maand. Houden zo!! 

 

 

 

Limericks en Gedichten 

Voor Dave Salomons   
door Ed Croqué 

Dave Salomons uit Berkel en Rodenrijs 
Omdat hij en Joan veel van elkaar houden, 

Gaan ze binnenkort trouwen 
Dave heeft met zijn Joan de hoofdprijs 

 
Voor Ed Croqué 
Door Ed Croqué 

Ik ben een indo geboren in de resident 
Ik werd op school vaak uitgescholden voor bruine of katjang. 
Ik sloeg er dan gelijk oplos want ik was van niemand bang. 

Ik raak aan discriminatie nooit gewend. 
 

Voor Ed Croqué  
  door Martin van der Zwan 

Een gewezen rijksambtenaar uit Zoetermeer 
Verkleedt als een Indo van weleer 

Maar toch wel een beetje gek 
Met een achternaam als een Hollandse snack 

Maar ach, het smaakt in ieder geval naar meer! 
 

Voor Dave Salomons 
  door Willem van Diedenhoven 

Een onverstoorbare prater 
spreekt met enthousiast theater 

tegen een ieder die hij tegenkomt. 
Maar wanneer het gesprek verstomt 

vervolgt ie gewoon een dag later. 
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Voor Wim de Bie 
  door Dick Quint 

Twee Haagse jongens smeedden ooit een Simplistisch Verbond 
Ze bepaalden lange tijd de humor en goede smaak op  tv, het klokje rond 

Het einde van een tijdperk dient zich aan 

Nu die kanjer Wim de Bie is doodgegaan 
Hoewel ik Kees stiekem de leukste vond 

 
Voor  Ed Croqué 

  door Willem van Diedenhoven  
Een liefhebber van hete Sambal 

kreeg voor het Indisch buffet veel bijval. 
Zo ging hij zonder schroom, 

om iedereen mee te krijgen gewoon, 
met vlammende adem in de aanval. 

 
Voor Ed Croqué 
  door Rob Kreté 

Ed heeft niet enkel golfen als kwaliteit 
Zijn passie voor Indisch eten is na vanavond ook wijd verspreid 

En we hebben kunnen zien dat hij een mooi verhaal kan presenteren 
Niet enkel in het Nederlands maar ook in zijn moedertaal kan hij ons amuseren 

Zijn roots heeft hij ons met trots laten zien én laten proeven zonder enige vorm van bescheidenheid 
 

Voor de Vader-dochtersavond I 
  door Martin van der Zwan 

Deze statige herensociëteit in Den Haag 
zit vol met prachtige jongedames vandaag 

en zo houden wij de traditie in volle eer 
conform de regelen der sociëteit van weleer 
en in dit geval doen wij dat maar wat graag 

 
Voor de Vader-dochtersavond II 

  door Martin van der Zwan 
Een keurige herensociëteit te 's-Gravenhage 

heeft de eer deze charmante dames ten diner te vragen 
nu zitten de heren met ondeugende blikken 

voldaan hun vingers af te likken 
met weemoed terugdenkend aan vroegere dagen 

 
Voor Dave Salomons 

  door Martin van der Zwan 
Dave Salomons wonende in Berkel en Rodenrijs 
Wel weer een jaartje ouder maar niet meer wijs 

Was tabaconist maar is nu executeur 
Stelt mij als sigarenroker daarom zeer teleur 

Maar ja; zijn wijn stel ik zeer op prijs! 
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Voor de Vader-dochtersavond I 
  door Peter Robijns 

Vaders met dochters, een schot in de roos 
een bewezen traditie in onze soos 
applaus voor de anonieme leden 

die kort nog maar zijn aangetreden 
dit startschot van jullie is grandioos 

 
Voor de Vader-dochtersavond II 

  door Peter Robijns 
Wat een avond vanavond in deze zaal 
30 dames erbij is normaal abnormaal 
maar het is ons eigen vlees en bloed 

in liefde door ons opgevoed 
Jullie gastheer te zijn voelt wel heel speciaal 

 
Voor Ed Croqué 

  door Menno Alkema 
Ed ons sooslid uit Zoetermeer 

Verzorgt de maaltijd deze keer 
Indisch zoals hij thuis kreeg opgediend 

Met voldoende sambal die deze hap verdiend 
Als je dit gegeten hebt merk je het de volgende dag des te zeer. 

 
Voor Eduard Slootweg 
  door Menno Alkema 

Eduard komt weer terug naar Den Haag 
Meer Sociëteit bezoek dat zien wij graag 

Is per 1 april met pensioen gegaan 
Met het vele vertalen is het dan ook gedaan 

Pensioen en jarig daarom trakteert hij ons vandaag 
 

Voor Dave Salomons 
  door Menno Alkema 

Dave is in Den Haag geboren en opgegroeid 
Hij heeft zich altijd positief met het reilen en zeilen van de Sociëteit bemoeid 

Verdient niet meer als ondernemer zijn brood 
Maar als medewerker in executele zaken na iemands dood 

En is door zijn nieuwe liefde Joan weer helemaal opgebloeid 
 

Voor de Societeit 
  door Menno Alkema 

De Sociëteit de Vereeniging uit 's-Gravenhage 
Is vanaf 1851 voor heren en hun welbehagen 

Voor vriendschap ontspanning en plezier 
Waarbij Anonymus zorgt voor het nodige vertier 

Kaarten,  biljarten, borrelen, dineren, kegelen en mannenpraat op alle woensdagen. 
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Sluitingsdatum kopij voor de volgende nieuwsbrief:  woensdag 20  mei  2023   

Deze nieuwsbrief voor en door leden van de sociëteit wordt, onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur, verzorgd door Aloys Arkesteijn. 

 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. Kopij kan worden gezonden per e-mail naar 

alarkesteijn@gmail.com ,ariemeuldijk@gmail.com  of   swvanderwerf@planet.nl  
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